

INSTITUTIONAL SUPPORT (CONTINUED)

OBJECTIVE	ACTIVITY	DEADLINE				
		M*	R*	79-80	80-81	81-82
To provide the Department with an integrated and complete official languages audit system.	1. More precise determination of the respective roles of the authorities responsible for audit in the Department.		X	X		
	2. Updating of audit priorities in light of Official Languages Plan.			X		
	3. Introduction of new instruments for auditing bilingual capacity of posts.			X	X	
	4. Ongoing audit of the identification of language requirements of positions, of the profile of proficiency required and of the linguistic capability of incumbents. Correct disparities in the language requirements for both official languages, when positions become vacant.	X			Ongoing	

M* - maintained
R* - revised

SOUTIEN INSTITUTIONNEL (SUITE)

OBJECTIF	ACTIVITÉ	ÉCHÉANCE				
		M*	R*	79-80	80-81	81-82
Doter le Ministère d'un système intégré et complet de vérification en matière de langues officielles.	1. Détermination plus précise des rôles respectifs des instances responsables de la vérification au Ministère.		X	X		
	2. Mise à jour des priorités de vérification en fonction du Plan des langues officielles.			X		
	3. Création de nouveaux instruments pour vérifier la capacité bilingue des missions.			X	X	
	4. Vérification continue de l'identification des exigences linguistiques des postes, du profil de la compétence requise et de la capacité linguistique des titulaires. Correction de l'inégalité des exigences linguistiques dans chaque langue lorsque les postes deviennent vacants.	X			continue	

M* - maintenue
R* - révisée